
FKD单缸液压圆锥破碎机
FKD Single Cylinder Hydraulic Cone Crusher

1.特殊的破碎腔型、合理的偏心量，理想的摆频及层压缩破碎带来更高的产量，更大的破碎比，更优的粒形。

.坚固的设备结构及先进的过载保护系统，可确保在最恶劣的硬质岩石破碎应用中长期运行,发生故障率较低。2

.正压防尘系统保证润滑系统时刻洁净，使设备在运行时免受灰尘的污染，且不需要增加额外的润滑密封及人工维护。3

.自动化程度高，操作简单。4

.设备维护方便，大部分部件均能在上部及侧部拆装，可降低工人劳动强度，提高施工效果。5

.特殊的破碎壁，轧臼壁设计，极大减少用户对备件的投入。6

1. Special crushing cavity type, reasonable eccentricity, ideal swing frequency and layer compression crushing bring higher output, larger crushing 

ratio, and better grain shape.

2. The sturdy equipment structure and advanced overload protection system can ensure long-term operation in the worst hard rock crushing 

applications, with a low failure rate.

3. The positive pressure dustproof system ensures that the lubrication system is always clean, so that the equipment is protected from dust pollution 

during operation, and no additional lubrication seals and manual maintenance are required.

4. High degree of automation and simple operation.

5. The equipment is easy to maintain, most parts can be disassembled on the upper and side, which can reduce the labor intensity of workers and 

improve the construction effect.

6. Special broken wall and mortar wall design greatly reduce the user's investment in spare parts.
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Technical Parameters

设备特点  Features

FKD SINGLE CYLINDER HYDRAULIC CONE CRUSHER

1、排料口调整范围（Adjustment Range Of Discharge Opening）10-60mm         

2、产量（Capacity）500-1200t/h          3、机重（Weight）59t

Note: Specifications and models are subject to change without notice.

注：规格型号如有变动，恕不另行通知。

19              22             25              29             32              35             38             41             44             48                 51

38              41             44             48               51             54             60              64             70             76               83
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